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Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Mødested: Sæby Skoleafdeling 

Tidspunkt og dato: kl. 18-21 d. 24. juni 2020 

(Husk spisning kl. 18) 

 

 
 

DAGSORDEN 
 

 

1. Deltagere 

 

 

 

 Louise Jæger Jeppesen 

 Lene Sørensen 

 Anette Hede Michaelsen  

 Lone Haugaard 

 Lone Bilgaard 

 Peter Christensen 

 Dan Christiansen  

 Thomas Kaptain  

 Elever fra det store elevråd (ingen) 

 Ulla Winther – medarbejderrep. 

 Rene Dehn – medarbejderrep. (afbud) 

 Jesper Koldtoft – afdelingsleder (referent)  

 Lars Lundgreen – skoledistriktsleder   

1. Godkendelse af dagsorden samt punkter 

til evt. – 5 min. 
Dagsorden godkendt 
 

2. Nyt fra elevrådet Efter sommerferien går Lars og Louise i gang med at 

sikre større grad af elevinddragelse i bestyrelses-

arbejdet 

 

3. Forberedelse at Visionsseminar m. 

udvalget 

Der ønskes input til indhold på et visionsseminar.  

 

Eksempler kunne være ”hvad er kvalitet i kommunens 

skoler”, ”skolevæsenets opbygning”, ”medarbejdernes 

kompetencer”, ”hvad er god ledelse” etc. 

 

Punkter fra gruppe 1: 

 SFO – drøftelse af kvalitet i tilbuddene. 

 Stabilitet – hastigheden i forandringer. 

 Mobning – både m.h.t. børn og voksne. 

 Prioritering af alternative og kreative 

læringsformer. 

 Retning, helhed og sammenhæng (det hele 

barn, ikke kun læringspotentiale) i forhold til 

de fire ovenstående punkter. 
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 Den rationelle ctr. den ”drømmende” tilgang til 

arbejdet som/i et distrikt. Herunder er børnenes 

perspektiv vigtigt. 

 

Punkter fra gruppe 2: 

 Opfattelse af distriktstankegangen – hvad er 

synergieffekterne? Er der kommet det ud af 

BBO, som man ønskede? 

 Ledelsesressourcer og –kompetencer er 

relevante at diskutere. 

 Skolens betydning for lokalsamfundet og 

understøttelsen heraf. 

 Dannelse i bred forstand; hvad skal eleverne 

”have med” fra skolen (fx afprøvning af 

foreningsliv, sport, musik, teater). 

 Tilstrækkelig tid til lærerne i forhold til at løse 

opgaverne. 

 

Punkter fra gruppe 3: 

 Effektiv udnyttelse af mulighederne i distriktet 

(fleksibilitet, potentialer, synergieffekter). 

 Udvikling i demografi – hvordan sættes denne 

i spil i forhold til ”ren” økonomi, diversitet på 

skoleafdelingerne, lokalsamfund m.v. 

 Bæredygtigheden i små skoleafdelinger, 

herunder mulighed for linjefagsdækning. 

 

Lars og Louise bringer punkterne videre til BUU i 

forhold til emner på visionsseminar. 

 

4. Økonomi – fast punkt 

 

Der arbejdes fortsat ud fra et estimeret merforbrug på 

omkring 2,5 mio. kr., som ønskes nedbragt. Der skal 

være stor opmærksomhed på, hvilken indvirkning det 

har på den daglige drift, at der skal findes flere midler. 

 

Orientering om opsigelser (fraflytning, ny stilling, 

pensionering), barselsvikariater m.v. på afdelingerne i 

forbindelse med skoleårets planlægning. 

 

Orientering om refusion i forhold til corona og 

skolevæsenets, dagtilbuddenes og familieafdelingens 

samlede økonomi. 

 

Drøftelse af enkelte posteringer i økonomirapporten; 

herunder IT, SFO m.v. 

 

5. Opgaver jf. årshjul 

 

 Revidering af princip: Reklame og sponsorater 

 

 Bestyrelsens sommerhilsen til medarbejderne 

 

 

Tilretninger af princip: 

 Ordene ”Skoleporten” og ”Personaleintra” 

ændres, ellers godkendt – Jesper lægger 

revideret udgave ud. 
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 Evaluering af Årshjul Bestyrelsens sommerhilsen: 

 Louise udarbejder hilsen inden ferien. 

 

Evaluering af årshjul: 

 Godt med fast rytme i forhold til revidering af 

principper. 

 Antimobbestrategi skal revideres i august 

måned (og dét skal trivselsprincippet hedde 

fremover). 

 

Kort orientering v/ Louise – 5 min. På aftenens byrådsmøde ændres der i sammen-

sætningen af BUU-udvalget, hvor Erik Kyed Trolle 

udtræder og Lars Oldager indtræder. 

 

Orientering om pressedækning af trivselsmåling på 

Torslev-afdelingen i den forgangne weekend. 

 

Kort orientering v/ Lars – 5 min. Udvikling af SFO: 

 Ledelsesteamet ønsker at styrke kvaliteten af 

vores i forvejen gode SFO’er i distriktet, 

hvilket bl.a. betyder iværksættelse af et 

udviklingsprojekt. Lars orienterede om de 

enkelte elementer i projektet; herunder 

samarbejde med fritidsklub, bedre udmøntning 

af økonomi m.v.  

 En rokade på ledelsessiden effektueres af 

denne grund efter sommerferien, hvor Tim 

Terkelsen overtager det overordnede 

ledelsesansvar for alle SFO’er, og derfor ikke 

længere skal være indskolingsleder i Torslev. 

Denne opgave overtages af Susanne Danielsen. 

 Arbejdet består således både af balanceret 

opgaveportefølje for afdelingslederne og øget 

kvalitet i SFO-tilbuddet. 

 

Orientering om ansættelser: 

 Ny børnehaveklasseleder til Hørby (Dan er 

med i ansættelsesudvalg). 

 Barselsvikariat opslås til september i Dybvad. 

 Lærerstilling opslås hurtigst til Dybvad. 

 

Generelt fagligt løft til Folkeskolen: 

 Frederikshavn Kommune tilføres omkring 8 

mio. kroner over de kommende år. Dette 

betyder, at vi i Syd opslår to fuldtids 

lærerstillinger efter sommerferien, hvori der 

skal være øget fokus på kvalitet i læse-

indsatsen.  

 

Forlængelse af skoleugen / corona: 

 Forlængelsen fra 20 til 25 timer kom meget 

pludseligt, men omstillingen er gået godt. 
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 Beslutningen er blevet mødt med undring i 

lokal-MED og hos medarbejderne. 

 14 skoleklasser i kommunen har været 

hjemsendt på grund af mistanke om corona-

smitte. Alle klasser er nu tilbage – og såfremt 

en lignende situation opstår, vil hele klasser 

ikke blive hjemsendt, men kun de pågældende 

elever, evt. lærere. 

 

Skoleårets planlægning og organisering: 

 Lars laver oplæg til første møde efter 

sommerferien. 

 Det forventes, at skoleåret 2020-2021 starter 

op som normalt, idet bekendtgørelsen om 

nødundervisning bortfalder. Kun i helt særlige 

tilfælde vil normalundervisningen kunne 

fraviges (efter ansøgning til ministeriet).   

 Drøftelse af de tiltag/elementer fra 

coronatiden, som skal viderebringes til 

kommende planlægning – herunder hygiejne, 

legegrupper m.v. 

 

Treårsplanens midler fra ejendomscenteret: 

 Flytning af legeredskaber i Dybvad. 

 Motorikbane i Dybvad. 

 Skolekøkken i Torslev. 

 

For ejendomscenterets økonomi: 

 Der skiftes vinduer på Sæbygård. 

 Ventilation, maling m.v. på Sæbygård. 

 Drøftelse af ”ekstraregninger” til f.eks. nye 

gardiner, opbevaringsmuligheder for eleverne. 

 

Punkter til næste møde – 5 min.   Antimobbestrategi/trivselspolitik. 

 Organisering af skoledagen. 

 

Evt. Intet til referat. 

 

 

 

Mandag d. 24. august  Torslev Skoleafdeling 

Tirsdag d. 22. september  Sæbygård Skoleafdeling 

Onsdag d. 28. oktober  Dybvad Skoleafdeling 

Torsdag d. 26. november  Stensnæs Skoleafdeling 

Mandag d. 14. december – julefrokost Sæby Skoleafdeling 

 
Alle møder afholdes fra kl. 1900-2100 og er lagt ind som elektroniske kalenderinvitationer. 

 

OBS! Mødet d. 14. december starter kl. 1800 og er med spisning 


